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Askøyhallene KF 
 

 

 

 

 

 

 
Selv om vi bor på Vestlandet og det ikke er mange dager med snø i løpet av vinteren er trykket desto større de få det er hvitt ute. Det virker som om 

alternativ trening er et fremmedord, og selv om mange lag er flinke til å brøyte selv blir det mange timer i traktoren for å fjerne snø på de 15 banen 
vi har ansvar for. Her blir sidelinjene frest fram igjen under en mildværsperiode, og samtidig får vi lagt tilbake en del gummigranulat på banen.  
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Når det blir hvitt på Askøy blir det travelt for banemannskapet. Det er litt 
kjedelig når man har jobbet en hel formiddag for å fjerne snø på en bane 

og banen snør igjen på ettermiddagen. Da er det ikke alltid like lett å 

overbevise klubbene om at «jo, vi har vært der, og det er ikke deres tur i 
morgen.» 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

.  

 

 
 

 

Tross sine 45 år er Askøyhallen fremdeles stedet der alle små Askøybarn lærer å svømme, enten i regi av skolen, av øyens svømmeklubber eller gjennom lek 

og moro i den offentlige åpningstiden. Når det er stevner i hallen er det trangt om plassen. 
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1. Virksomhetens art 
 

Askøyhallene KF ble etablert 10 juni 2004. Foretakets formål er å  

-sikre effektiv og rasjonell drift av Askøyhallen, Askøy Forum og Askøy Terapibad. 

-administrere idrettens bruk av Idrettshallen på Fauskanger  skole, samt leie og bruk av Hop 

Idrettshall. 

-på vegne av Askøy kommune sikre avtalt drift av fotballbaner og friidrettsanlegg på Askøy. 

 

Eier av Foretaket er Askøy kommune. 

Foretakets forretningsadresse er Askøyhallene KF, postboks 311, 5323 Kleppestø 

2. Idrettsanleggene 

Askøy Forum ble ferdigstilt april 2004. Hallen er en av de største i sitt slag i Norge, og inneholder 

en idrettshall på 75*45 meter, 75 meter piggskodekke med 3 oppmerkede 60 meterbaner, 6 

garderober, kiosk, styrkerom og møterom/kafeteria. Hallen er godkjent for 2000 samtidige 

brukere, og er en del av et praktfullt idrettsanlegg på Ravnanger med friidrettstadion, gressbane og 

flere grusbaner. Området er omringet av et flott friluftsområde med stor muligheter for orientering 

og løping i skog og mark. Hallen kostet ferdig oppført 35 millioner og ble delvis finansiert av 

spillemidler. 

 

 

Askøy Forum og Ravnanger Idrettspark 
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Askøyhallen er en kombinert idrettshall og svømmehall. 

Hallen ble bygget i 1971 og har dermed i 45 år gjort tjeneste 

som Askøys eneste svømmehall, og i 30 år som eneste 

idrettshall. På dagen er den gymsal for Kleppestø 

Ungdomskole og Askøy Videregående skole, og på 

ettermiddag/kveld er den arena for Askøys mange idrettslag.  

Askøyhallen har parkettgulv, er merket for håndball, 

basketball, volleyball og badminton, og har tribuner til 300 

mennesker. Salen kan deles i 4 like store gymsaler.  

 

Askøyhallene KF har siden 1/1 2006 hatt driften av Askøy 

Terapibad, beliggende på Strømsnes. Bassenget er bygget i 

2004, og badet ble overtatt av Askøy Kommune i løpet av 

2006, etter å ha blitt oppført og drevet de første årene av 

Stiftelsen Askøy Terapibad.  Driften er basert på fast utleie 

med faste avtaler og publikumsåpent med billettsalg. 

Terapibadet drives som et offentlig tilbud til Askøys 

befolkning.  

 

 
 

Askøyhallen (øverst) og Askøy Terapibad (under) 

 

 

 

Askøyhallene KF drifter utendørsanleggene på Askøy på vegne av Askøy kommune. I avtalen 

ligger; 

 

Fra 1/1 2007  Ravnanger Idrettspark med friidrettsanlegg, gressbane og kunstgressbane  

 -gressbanene på Bergheim og Follese (nå erstattet av ny kunstgressbane) 

-kunstgressbanene i Myrane, en 5-er bane og en 11’er bane 

-kunstgressbane på Erdal  

-kunstgressbane på Davanger 

Fra 1/8 2007 kunstgressbane på Finamyrane, Ask.  

Fra 1/8 2009 tre nye kunsgressbaner på Follese, en 5’er, en 7’er og en 11’er bane  

Fra 1/8 2011 ny kunstgressbane på Træet 

1 2013 ble gressbanen på Follese erstattet av en ny kunstgressbane. 

 

I 2014 tok Askøyhallene KF på seg driften av nye og kommende baner på Ramsøy og 

Fauskanger uten det skal komme til merkostnader for Askøy kommune eller eiende klubber. 

Sommeren 2017 ble det gamle anlegget på Bergheim erstattet av et flunkende nytt anlegg.  Også 

dette anlegget driftes av Askøyhallene KF. 

 

 

I 2010 inngikk Askøy kommune og Askøyhallene KF avtale om drift av Ravnanger grendahus. 

Denne sikrer at brukerne av Grendahuset inkl. Ravnanger Ungdomskole får satt opp grendahuset 

slik de ønsker det før arrangementer, og at enkle driftsoppgaver knyttet til disse i helgene blir 

utført. 
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I 2015 overtok Askøyhallene KF ansvar for tildeling av treningstid i idrettshallen på Fauskanger 

skole. Søknadene her viste at det først og fremst var Nordsiden IL som var aktuelle brukere, og det 

ble derfor inngått særskilt avtale med Nordsiden IL om disponering av hallen på kveldstid.  

 

 

 

I september 2015 åpnet Hop Videregående skole 

Hop Idrettshall. Som et resultat av mange års 

samarbeid mellom Hop VGS og Askøyhallene KF 

ble det samtidig inngått avtale mellom de to 

partene om at Askøyhallene KF skal disponere 

hallen på kveldstid og noen helger. Hallen blir så 

leid ut til idrettslag på Askøy etter samme modell 

som de andre hallene på Askøy. Hallen ble 

umiddelbart fullbooket, og dette viser behovet for 

innendørs treningskapasitet på Askøy. 

3. Styret og administrasjon 

Styret besto fram til sommeren av  

 

Tore Christian Gjelsvik, styrets leder 

Thorleif Thorsen, styrets nestleder 

Kjersti Stensvaag 

Anne Lauritsen  

Wiktor Wikan 

Kari Grøndal, ansattes repr. 

Karl Frode Karlsen, Idrettsrådets representant. 

 

Daglig leder er Geirulf Mikkelsen. 

 

Ansatte er; 

 

Eirik Juvik, driftsleder 

Kari Minde Grøndal, hallvert,  

Kjetil Steffensen, hallvert og teknisk drift 

Roger Stenfeld Nilsen, hallvert og teknisk drift 

Tore Olsen, hallvert og teknisk drift 

Jonny Jensen, hallvert og teknisk drift  

Kristin Stølen, hallvert 

Gunnlaug Nilsen, hallvert 

Heidi Christine Nilsen, hallvert 

Line Klevdal, hallvert 

Christian Beheim Rosssvoll, hallvert 

Britt Kleppe, hallvert  

Lisbeth Silden, hallvert 

 

 
Sommeren 2017 åpnet Askøy Fotballklubb et nytt flott anlegg på 
Bergheim, driftet av Askøyhalene KF 
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Vi har også flere fast ansatte på mindre kontrakter knyttet til svømmehallen i Askøyhallen og 

Askøy Terapibad. Mange av helgene i Askøy Terapibad er også bemannet av helgevakter. 

 

Foretakets ansatte har en jevn fordeling mellom kvinner og menn. 

 

Arbeidsmiljø, sikkerhet og sykefravær 

Askøyhallene KF har gjennom sin virksomhet ansvar for sikkerheten til ansatte og brukere. I 2018 

har Erik Juvik vært brannvernleder og hatt det interne ansvaret for IK og sikkerhet. Kari Minde 

Grøndal har vært valgt verneombud. Det er gjennomført flere livredningskurs/oppfriskningskurs 

for de ansatte, og det er gjennomført vernerunder, branntilsyn og brannøvelser.  

 

 

Eirik Juvik er sertifisert som instruktør, og vi er 

derfor i stand til å holde førstehjelp- og 

livredningskurs for egne ansatte og andre 

brukere som ønsker det. I 2018 ble det allikevel 

leid inn ekstern hjelp til denne jobben 

 

Askøyhallen og Askøy Forum er registrert som 

særskilte brannobjekter, og spesielt i 

Askøyhallen er det mange anmerkninger i 

forhold til brannsikkerhet knyttet til bygget. 

Foretaket får gode tilbakemeldinger fra 

tilsynsmyndighetene på de organisatoriske 

siden av brannvernberedskapen. 

  
 

Det er installert hjertestartere i alle bygg. 

 

 

Askøyhallene KF legger stor vekt på at våre ansatte skal ha riktig kompetanse og holdninger for å 

kunne utføre sin jobb, og har som mål at alle ansatte som det har relevans for skal gå gjennom  

Park og Idrett sine kompetansestige for badeinstitusjoner og idrettsdrift. Foretakets ansatte har 

gjennom sitt arbeid og ansvar gjennom 15 år opparbeidet unik kompetanse på og kunnskap om 

drift av bygg og idrettsanlegg, og bidrar med dette til trygge anlegg for brukerne og forlenget 

levetid for anleggene. 

 

Det har i 2018 ikke vært rapporter alvorlige arbeidsuhell. 

 

Foretaket hadde i 2018 sykefravær knyttet til lengre sykemeldinger som ikke er relatert til 

arbeidsmiljø/belastning, men korttidsfraværet er svært lav og blir ikke sett på som et problem. 

 

Styret anser arbeidsmiljøet som godt. 
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Askøyhallene KF er en allsidig arbeidsplass.  
 

 

 

 

4. Aktivitet 

a. Faste avtaler 

Askøyhallene KF har helt siden starten i 2004 hatt ansvar for tildeling av treningstid i 

innendørsanleggene. Dette i motsetning til f.eks Bergen kommune der Idrettsrådet har dette 

ansvaret. Dog samarbeider vi med Idrettsrådet i Askøy både når det gjelder prioriteringer og 

resultat. Så langt har dette gått greit, ikke minst på grunn av utvist fleksibilitet og velvilje fra 

lagene. Det skal allikevel sies at det spesielt i forhold til timer for svømmeklubbene er det en 

utfordring å få nok timer i basseng.  

 

Tildelingen gjennomføres etter en fastlagt rutine gjennom vårsesongen, og det er et mål at alt skal 

være på plass før sommerferien.  

 

Hallenes normale åpningstid for trening er 1600-2200 i Askøy Forum og 1500-2200 i 

Askøyhallen. Store deler av sesongen er allikevel hallene opptatt allerede fra kl 1500. I tillegg har 

Askøyhallene KF har leid tid i Hop Idrettshall fra kl 1700-2200 (2000 på fredager) på vegne av 

idretten på Askøy.  

Søknader om treningstid sesongen 2018-2019 
 

Askøy Håndballklubb 83 timer 

Askøy Fotballklubb (diverse) 4 

Ask Fotball  5 

Askøy Volleyball 2  

Askøy Turn og Sportsdrill 30 

Askøy Innebandy 2 

Erdal Oldboys 1 

Apollo (Krohnsminde) 2 

Askøy Badmintonklubb 11 

Askøy Helsesport 2 

Askøy Basketballklubb 11 
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AKBIL 2 

BFE  2 

Ask Friidrett 1 

Diverse andre private + fotballgrupper 4 

Samlete søknader 162 timer totalt 

 

I tillegg kommer grupper som bruker andre fasiliteter, f.eks Askøy klatreklubb, bruk av løpebanen 

i Forum osv. Også i tillegg kommer alle søknader som dukker opp utover høsten. 
 

Kjernetid 1700-2100 i 5 haller gir oss 100 timer i uken tilgjengelig treningstid. Midt på vinteren er 

imidlertid hallene fulle allerede ved skoleslutt kl 1500, og utnyttelsen er nær 100%.  

 
 

 
            

 

 

 

 

 

 

 
Askøy Innebandyklubb  

 

  
 

Askøy Turn og Sportsdrill er en av de mest 

aktive klubbene i våre haller. 

  

           Utleie pr desember 2018: 
 

Klubb Antall 

halltimer 

Askøyhallen 

Antall 

halltimer 

Askøy 

Forum 

Antall 

halltimer 

Hop 

Idrettshall 

Askøy 

Basketballklubb 

11     

Askøy Håndballklubb 6 50 7 

Askøy Turn  6 11 8 

Askøy Helsesport 2    

Askøy 

Badmintonklubb 

 9 2 

Askøy 

Innebandyklubb  

 2  

Askøy 

Volleyballklubb 

 2   

Kleppestø Sportsklubb 1 1  

AKBIL 1    1 

Ask Friidrett  6  1 

Erdal IL  1  

AFK (FAU) 5 6 2 

Vestsiden  IL  2   

Diverse  4 7   

Apollo  2   

Ask Fotball   4 

Follese FAU  4  

Samlet antall timer 36 103 25 

    

    
 

 

Svømmehallen i Askøyhallen er også sprengt bortsett fra noen få timer midt på dagen et par 

dager i uken. I tillegg til publikumsåpent, skolesvømming og utleie til Askøy Videregående er i alt 

40 timer utleid til klubber og organisasjoner. Her er Vestkantsvømmerne største brukeren og 
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klubben er klar på at den kunne ønske seg mye mer. Øyane Svømmeklubb er en klubb i vekst, og 

får heller ikke den treningstiden de ønsker seg.  Også Askøy Vannpoloklubb vokser og ønsker mer 

treningstid. Det er nok riktig å si at ingen av disse klubbene er fornøyd med situasjonen på vegne 

av sine utøvere. Klubbene leier også tid for svømmeopplæring for barn og unge og gjør en viktig 

innsats på dette området, og som også er god inntektskilde for to av klubbene.  

Høsten 2018 gjorde vi endringer i åpningstidene i svømmehallen. Onsdag formiddag gikk fra å 

være åpen for publikum til å bli en del av skolenes svømmeopplæring. Dermed utvidet Askøy 

kommune sitt tilbud for svømmeopplæring i skolene og Askøyhallene KF stiller med badevakt for 

dette tilbudet fire dager i uken, til sammen 13 timer i uken.  

 

 

 
 

 

Askøy Kajakklubb er en av 
klubbene som har fått plass noen 

timer i løpet av sesongen i 

Askøyhallen. Sent søndag kveld var 
eneste mulighet. 

 
 

Tilsammen tegner dette et bilde av en svømmehall som er fullstendig sprengt. 

 

Askøy Terapibad 

 

Askøy Terapibad har åpent for publikum tirsdag og torsdag formiddag, onsdag ettermiddag og 

fredag, lørdag og søndag. Tross litt nedganger det fremdeles høye besøktall i 2018 med nesten 20 

000 solgte billetter. Det er en liten nedgang fra året før. Dette skyldtes bl.annet at vi var stengt hele 

sommeren pga installering av nytt ventilasjonsanlegg, og forsinket åpning på høsten grunnet 

vannmangel i Askøy kommune. 

 

Badet er i tillegg utleid 43 timer på faste kontrakter hver uke, og sammen med annen utleie, 

bursdagsbesøk osv vil det si at det i 2018 var over 50 000 besøkende i badet. Den aller største 

leietakeren i badet er Askøy Revmatikerforening, som 8 timer i uken tilbyr vanngymnastikk med 

egne instruktører til sine brukere. Også driftsselskapet Askøyhallene KF har utdannet egne 

instruktører, og tilbyr klasser for vanngymnastikk tre ganger i uken. Disse er godt besøkt. 

 

 
Noen av våre hallverter er også vanngyminstruktører. Her Gunnlaug Nilsen, Kristin Stølen og Line Klevdal 
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Askøy Terapibad er fulltegnet, og det er flere som står på venteliste for å leie timer. For de 

kommende årene er det satt opp følgende prioriteringslister; 

-private eller offentlige grupperinger med særskilte behov (revmatikere, LHL, helselag, offentlige 

institusjoner) 

-skoler, barnehager 

-kurs (svømming, vanntilvenning osv) 

-private grupper 

 

Grupper tilknyttet Askøy kommer foran i alle sammenhenger. 

Grupper som tegner kontrakt for hele sesongen blir prioritert. 
 

b. Arrangement 

 

Fra begynnelsen av september og fram til over påske er både Askøyhallen og Askøy Forum i bruk 

hver lørdag og søndag nesten uten unntak. De siste årene har Hordaland Fotballkrets vokst seg 

større og større gjennom avvikling av Futsalseriene i Askøy Forum.  

Nesten 90 store og små arrangementer ble avviklet i Askøy Forum og Askøyhallen i 2018. Det 

spenner fra AFKs Julecup som i desember bruker nesten 150 timer fordelt på 11-12 dager til 

fotballturnering for barn og unge, via Askøy håndballklubbs 30 talls heldags arrangementer i 

Askøy Forum og til små cuper og stevner.  

Spesielt har vi denne gang lyst til å nevne Åpen hall som nok en sesong stiller Askøyhallen til 

disposisjon for de aller minste 20 søndager i løpet av vinteren. Takk til Askøy Turn og 

Sportsdrillklubb for fantastisk dugnad. De er helt avgjørende for dette populære tiltaket.  

 

Det er en utfordring for foretaket å bemanne svært mange lørdager og søndager hele vinteren  

 

gjennom fra   kl 0800-2200. Dette gjelder både i forhold til økonomi og kapasitet. Men å 

innskrenke åpningstiden ville mange av dagens aktiviteter måtte gå ut, og det har ikke vært en 

aktuell problemstilling til nå.  

 
Åpen Søndagshall er utrolig populært                                          

 
Askøy Fotballklubbs julecup bare vokser og vokser 
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Vi hadde i 2018 en større kommersiell konsert i Askøy Forum. Arrangøren gjorde 

Smokiekonserten til en opplevelse for de som var til stede, men det viste seg også denne gangen 

vanskelig å få publikum nok til at det ble en økonomisk suksess.  

Vi er overbevist om at dette aktivitetsnivået ville vært svært vanskelig å opprettholde for lagene på 

Askøy uten en dedikert samarbeidspartner i anleggene som det Askøyhallene KF representerer. 

 

5. Økonomi, drift 

ØKONOMI 
Selskapets økonomi i 2018 ser slik ut; 
 

Inntekter:       Regnskap Budsjett         2017 

Egne inntekter  fra billetter og treningsavtaler;   3 669’   4 125’   3 932’ 

Egne inntekter fra utleie, tjenester, salg og lignende   1 673’   1 610’   1 592’     

Kommunen, opprinnelig avtale + drift terapibad + drift baner  6 616’   6 616’   6 070’ 

Renteinntekter            68’        60’             65’                                                       

    

Til sammen                   12 026’                12 411’                 11 659’                 

 

Utgifter: 

Lønnsutgifter       8 214’  9 336’    

Drift        3 350’  3 075’ 

  

Til sammen                                        11 564’                12 411’               12 061’ 

 

Resultat          463’              0’      -402’ 

 

 

Regnskapet for 2018 viser et overskudd (mindreforbruk) på kr. 462 564,-, som i hovedsak skyldes 

vesentlig mindre kostnader knyttet til lønn enn budsjettert. Dette igjen har to årsaker, innsparing i 

driften og vesentlig lavere pensjonskostnader enn forventet. Inntektene har vært en del lavere enn 

budsjettert. 

 

Inntekter: 

Inntektene er en god del lavere enn budsjettert. Budsjettet har i utgangspunktet vært ambisiøst, og 

nedstengningen av bassengene i sommer har bidratt til at vi ikke har nådd målene her. Men det er 

ikke den eneste grunnen, vi har nok også rett og slett nådd det potensialet som er mulig å få inn av 

inntekter via billettsalg og leieinntekter.  

 

Det ble i 2016 undertegnet ny driftsavtale mellom Askøy Kommune og Askøyhallene KF som 

omfatter drift av Askøyhallen, Askøy Forum og Askøy Terapibad, samt drift av alle uteanlegg. 

Driftstilskuddet er å betrakte som betaling for de tjenester som inngår i den nye avtale. Avtalen er 

en videreføring av tidligere eksisterende avtale om drift av uteanlegg, samt en formalisering av 

ansvaret for de tre hallene.  
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I dette ansvaret ligger, som spesifisert i avtalen; 

-badevakttjeneste  

-all renhold 

-tilsyn på dag, kveld og i helger 

-vaktmestertjenester og enklere vedlikehold 

-spesifiserte driftstjenester.  

 

Videre fakturer vi forskjellige avdelinger i kommunen slik; 

 

  Barnehageavdelingen, kr 300’ årlig for leie av lokaler (alt inkl) til Askøy Forum 

Barnehage. Avdelingen har nær fordoblet antall barn siden oppstart. 

 

  Skolekontoret kr 320’ for badevaktjenester og leie 

 

  Teknisk, for drift (spesifisert tjenester) av Ravnanger Grendahus kr 270’ årlig. 

  

Andre tjenester til flere avdelinger, utleie og hjelp i forbindelse med arrangementer, 

håndtverkeroppdrag  osv.  

 

 
 

Enklere vaktmesteroppdrag er en del av vårt oppdrag for Askøy kommune 

 

Foretaket har på lik linje med kommunens egne avdelinger fulgt de effektiviseringsplanene som 

framkommer av kommunes budsjettbehandlinger. Foretaket har videre tatt inn avtaler i 2013 

(Kunstgressbane på Fauskanger) til sterkt redusert pris, og nye anlegg i 2014 (Ramsøy, Fauskanger 

og kastbane på Ravnanger) uten tillegg i prisen. Dette utgjør 200-250’ i effektiviseringsgevinster i 

forhold til normert kostnad for drift av denne type anlegg. Enda videre ligger det en betydelig 

effektivisering i at ingen av foretakets priser ut mot det offentlige har endret seg i vesentlig grad i 

løpet av de siste 12 årene. Også det nye store anlegget på Bergheim er tatt inn i avtalen. Det er 

også gitt tilbud på drift av den nye kunstgressbanen på Tveit. 
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Askøyhallene KF hadde et netto inntektstap grunnet høstens vannmangel på ca 140-150 000,- 

 

 

Utgifter: 

 

Lønn:  

I overkant av 70 % av foretakets utgifter er knyttet opp mot lønn. De ansatte bemanner 3 haller 

inkludert to svømmehaller 7 dager i uken opptil 15 timer i døgnet samt har ansvar for avtalt drift 

på alle kommunens utendørsanlegg. All renhold og vedlikeholdsarbeid foretas i forbindelse med 

vanlig bemanning av hallene. Det betyr at bemanningen i foretaket er i stor grad knyttet opp til 

aktivitet i hallene.  

 

I og med et underskudd på 400’ i 2017, forventet fortsatt økende strømpriser og pensjonsutgifter 

var det klart at noe måtte gjøres. De eneste reelle mulighetene vi har til å redusere kostnader er å 

gjøre det via lønnsbudsjettet. Og vi har i 2018 valgt å bare delvis erstatte ressurser som av ulike 

årsaker er sluttet, samt å dekke inn mest mulig av fravær grunnet ferier, sykdom og annet med den 

faste bemanningen vår. Det har gitt oss en innsparing i forhold til budsjett på over 400’. Det hadde 

ikke latt seg gjøre uten stor fleksibilitet og ståpåvilje fra alle ansatte. 

 

Sammen med et avvik på rundt 400’ i pensjonsutgifter bidrar dette til årets resultat. 
 

Teknisk drift: 

Driftskostnadene i 2018 er på 3 350, mot 3 292’ i 2017 og mot 3 180,- i 2016. Det er en moderat 

økning, men tatt i betraktning av at inn i dette ligger det 200’ til en tilstandsrapport i Askøyhallen, 

og tatt i betraktning av at strømutgiftene har steget med over 400’ i samme periode er dette for lavt 

til at det er forsvarlig i lengden. Vi har ikke fått erstattet nødvendig driftsmateriell og inventar, og 

må si nei til det vi mener er nødvendige oppgraderinger.  

 

Styret er således klar på at ytterligere innsparinger må tas via økte priser eller reduksjon i 

aktivitet. 

 

Styret forslår å sette av overskuddet i fond for framtidig behov.  

DRIFT 
 

Askøyhallene KF har i dag tre turnuser, en for Askøy Terapibad, en for de andre hallene og en for 

drift av utendørsanleggene. De som går på drift av utendørsanleggene deltar også i de to andre 

turnusene. Turnusene innebærer kveldsvakter for alle, samt at alle har enten arbeidshelg eller 

vakthelger. Egne ansatte har hånd om ca 80 % av aktivitetene i idrettshallene i helgene, det betyr 

en relativ høy bruk av overtid. Tilbakemeldinger fra medarbeiderne i foretaket indikerer at man 

stort sett er tilfreds med organiseringen av driften. 

 

 Drift av utendørsanleggene innebærer stell av kunstgressbaner, gressbaner og friidrettsanlegget 

på Ravnanger. Foretaket har etter hvert opparbeidet seg en god kompetanse på området, og har 

også blitt kontaktet av andre kommuner for hjelp. Også utstyrsparken blir stadig bedre. 
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Tilbakemeldingene fra klubbene er stort sett meget god på den jobben som blir gjort. 
 

Fotball er blitt en helårsidrett, og pågangen 

fra klubbene er stor de dagene Askøy får 

besøk av kong Vinter. Selv om vi etter 

avtalene ikke driver vintervedlikehold gjør 

vi allikevel vårt beste for at spillerne skal 

møte grønne baner hver dag. En stadig 

viktigere del av denne jobben er å få lagt 

gummigranulat tilbake på banen etter 

vinterens brøyting. Askøyhallene KF har 

anskaffet utsyr som i samarbeid med 

klubbene gjør dette arbeidet lettere. 
 

 

 

Driften av Askøy Terapibad har nå etter foretakets mening funnet en bra form. Badet er alltid 

bemannet under utleie, med to til tre badeverter under publikumsåpningen, og vi får stadig 

tilbakemeldinger fra badegjestene om det gode miljøet våre ansatte klarer å lage. Behovet for 

vedlikehold merkes etter hvert mer og mer, og noe av det skyldes “gamle” synder fra 

byggeperioden.  Mye av trepanelet i badehall og andre våtrom er ødelagt, og erstattet med 

moderne våtrompanel uten at det er gått ut over estetikken. Flere innvendige dører er skiftet ut, og 

punkterte vinduer i svømmehall er erstattet.  

I 2018 ble det installert nytt ventilasjonsanlegg i Askøy Terapibad. Dette ble bekostet av Askøy 

kommune, og har bidratt til et mye mer stabilt inneklima i badet. Også deler av 

doseringselektronikken måtte skiftes ut, også dette ble bekostet av Askøy kommune. 

Askøy Forum er nå 15 år, og i kontinuerlig og hard bruk. Både bygg og utstyr krever etter hvert 

større ressurser både i forhold til arbeidsinnsats og økonomi for å holde på god standard, og det må 

i løpet av de neste årene gjennomføres flere små og store tiltak på bygningskroppen for å unngå 

større vedlikeholdsutgifter.  Gulvet i hallen nærmer seg sin levetid og må planlegges skiftet ut i 

løpet av få år. Særlig håndballklubben melder om mange skader de mener er relatert til gulvets 

kvalitet, og det må vurderes nøye hvilke spesifikasjoner nytt gulv skal ha. 

 

Askøyhallen har det vært sagt og skrevet mye om de senere årene. Flere 

rapporter konkluderer med at hallen har behov for omfattende 

bygningsmessige oppgraderinger og utskiftinger av teknisk infrastruktur, men 

lite er skjedd. Som ansvarlig for driften av bygget har vi nok med å holde 

bygget åpent; med stadig å måtte reparere store flater med fliser som løsner 

fra gulv og vegger, med å sikre at hevevegger lar seg operere forsvarlig, sørge 

for å få en minimum av funksjon ut av ventilasjonsanleggene og samtidig 

holde alle deler av bygget trygt for brukerne. Den eneste konklusjonen som er 

mulig å trekke nå er at det haster med å komme i gang med å planlegge og 

bygge framtidens Askøyhall med tilstrekkelig kapasitet både for svømmehall, 

idrettshall og med tilstrekkelig kroppsøvingslokaler for skolene. I 2018 har 

administrasjonen deltatt i flere møter sammen med Askøy kommune for å 

starte planlegging av ny Askøyhall.  

 
Syn som dette er vanlig, biter 

av betong som løsner fra  

bassengkroppen. 
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6. Oppsummering. 
Regnskapet for 2018 viser et overskudd (mindreforbruk) på kr. 462 584,-, som i hovedsak skyldes 

innsparinger i lønnskostnader og lavere pensjon enn budsjettert. Styret anbefaler at overskuddet 

settes av i fond. 

  

7. Andre forhold. 

Det er etter det styret kjenner til ikke inntrådt forhold etter regnskapsårets utgang som har 

betydning for foretakets stilling eller resultat. Foretakets årsregnskap for 2018 er utarbeidet under 

forutsetning om fortsatt drift, og styret bekrefter at forutsetningen er tilstede.  

 

Ravnanger den   

 

 
 

Wiktor Wikan 

        

Tore Christian Gjelsvik, 

styreleder 

 
                             

Kjersti Stensvaag 

 
 

Kari Minde Grøndal 

 
 

Thorleif Thorsen, styrets 

nestleder   

 

Anne Lauritsen                                 
 

 

Karl Frode Karlsen 

  
 

 Geirulf Mikkelsen, daglig leder 
 

 

 


